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Datum 31 mei 2016

Onderwerp Geen kindervakantiewerk 201 6?

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Bestuur

Portefeuitlehouder Wethouder Theunis

Schriftelijke vraag

Via Facebook heeft de VLP kennisgenomen van het bericht dat er dit jaar in Roosendaal geen

Kindervakantiewerk (KWV) zaI ptaatsvinden. Btijkbaar zouden de afspraken met basisschool de

Sponder (KBO) in Roosendaa[, of liever de verandering daarvan, daaraan ten grondslag tiggen.

De VLP heeft met veel inzet sterk gepteit voor het instant houden van KWV in de dorpen middels

aanvultende subsidie, zeker omdat KVW Roosendaal eveneens een subsidie bijdrage ontving. Mocht

btijken dat het in Roosendaat KWV geen doorgang kan vinden, dan betreurt de fractie van de VLP

dat zeer. KWV in stad en dorpen zijn van enorm grote waarde. Zowel voor kinderen als voor ouders

leren de ervaringen uit afgetopen jaren.

De VLP zou graag zien dat indien de berichten kloppen de wethouder een dringend beroep doet op

a[[e partijen om eruit te komen en het voor dit jaar toch op touw te zetten. Wetticht ziet KVW

Roosendaal toch nog mogetijkheden om elders onderdak te krijgen, waaraan de gemeente

Roosendaal dan haar medewerking aan kan verlenen.

De fractie van de VLP heeft daarom de votgende vragen:

1. Kloppen de berichten dat KWV Roosendaal in 2016 niet meer zal ptaatsvinden?

2. lndien het gevaI ktoppen de berichten dat de gemaakte afspraken, of veranderingen daarop,

ten grondstag tiggen aan het afgetasten van KWV 2016?

3. Bent u bereid om met atte partijen in contact te treden en medewerking toe te zeggen om

atsnog in 2016 KWV Roosendaal doorgang te laten bieden?

Namens de VLP-fractie

Arwen van Gestel

Martijn Verbeek



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Kloppen de berichten dat KVW Roosendaal in 2016 niet meer zal plaatsvinden?
Vorige week hebben we Muziekhuis de Suite aangeboden als een mogelijke locatie voor de

zomeractiviteiten. De stichting heeft, zo hebben we vandaag begrepen, een andere locatiekeuze
gemaakt. De zomeractiviteiten gaan dus door. Met de stichting is afgesproken dat ze deze week zelf
gaan communiceren waar de zomeractivite¡ten gaan plaatsvinden dit jaar.

2. lndien het geval kloppen de berichten dat de gemaakte afspraken, of veranderingen
daarop, ten grondslag liggen aan het afgelasten van KVW 2016?

Zie het antwoord op vraag 1.

3. Bent u bereid om met alle partijen in contact te treden en medewerking toe te zeggen om
alsnog in 2016 KVW Roosendaal doorgang te laten bieden?

Zie het antwoord op vraag 1.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens dezen,

rend wethouder Subsidie s,

A.A.B. Theunis


